
 

 

 

 

 

Obec Kamenná Poruba 
Obecný úrad Kamenná Poruba č.207, 093 03 Vranov nad Topľou, IČO: 00332461, DIČ: 2020630106 

 

ZÁPISNICA 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Obci Kamenná Poruba konaného dňa 30.01.2023 

Začiatok zasadnutia: 17:00 hod 

Starosta obce:  Mgr. Miroslav Janoško 

 

Prítomní:        Neprítomný:   

Baranský Dušan,                  Bindas Miroslav                                                                                        

Mgr. Hajník Martin,                       

Hurný Peter, 

Hricová Oľga, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, 

Lukačin Ján, 

Sabol Peter,  

Ďuďa Martin 

 

 

                                        

Hostia:  

 

  

Návrh programu: 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia,  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 34/2023 k nákupu potravín podľa vekových 

kategórii stravníkov s účinnosťou od 01.02.2023- Finančné pásmo 1, 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023, 

5. Návrh zmluvy o poskytovaní právnych služieb, 

6. Prehodnotenie výšky nájomného v sociálnych bytoch, 

7. Prejednanie vzájomnej spolupráce medzi neziskovou organizáciou projektu DOM.ov a obcou 

Kamenná Poruba, 

8. Informácia o pripravovanom projekte výmeny elektrických nadzemných a podzemných vedení 

VN a NN a trafostanice v rómskej osade, 

9. Informácia o vyhlásení výzvy na odstránenie dvojzmennej prevádzky základných škôl, 

10. Diskusia,  

11. Záver. 



 

 

K bodu 1. Privítanie, otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kamennej Porube otvoril a viedol starosta obce p. 

Mgr. Janoško Miroslav. V úvode privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných a skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 8 tzn. že 

Obecné zastupiteľstvo je v zmysle § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov uznášania schopné. 

 

 

 

K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol návrh programu zasadnutia, určil 

zapisovateľa zápisnice  Dominiku Bartkovú Guregovú a overovateľov zápisnice : Petra 

Hurného a Mgr. Martina Hajníka. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program zasadnutia, schvaľuje zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice.  

 

K bodu 3. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 34/2023 k nákupu potravín 

podľa vekových kategórií stravníkov s účinnosťou od 01.02.2023- Finančné pásmo 1 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predložil na schválenie Všeobecne záväzné nariadenie 

obce č. 34/2023 k nákupu potravín pre stravníkov s účinnosťou od 01.02.2023- Finančné 

pásmo 1. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter. Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 34/2023 k nákupu 

potravín pre stravníkov s účinnosťou od 01.02.2023- Finančné pásmo 1. 

 

 



 

 

K bodu 4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obce plán kontrolnej činnosti na 1. 

polrok 2023. Poslanci p. Mgr. Vaľovčinová Adriana a p. Mgr. Hajník Martin majú 

požiadavku na hlavného kontrolóra aby vypracoval odborné stanovisko k zadlženosti obce. 

Ostatní obecní poslanci sa pridávajú k tejto požiadavke. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga,  Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023. 

Obecné zastupiteľstvo žiada o odborné stanovisko a preverenie financovania. 

 

 

 

K bodu 5. Návrh zmluvy o poskytovaní právnych služieb 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného 

zastupiteľstva návrh zmluvy o poskytovaní právnych služieb. 

Pán Sabol Peter sa informoval na dĺžku doby, na ktorú sa zmluva uzavrie. Starosta obce Mgr. 

Miroslav Janoško informoval poslancov OZ, že zmluva je na dobu neurčitú s 3- mesačnou 

výpovednou lehotou. Pani Mgr. Vaľovčinová Adriana žiada správu od predchádzajúceho 

advokáta obce. Pán Mgr. Hajník Martin má kladné ohlasy na Advokátsku kanceláriu doc. 

JUDr. Jozefa Sotolářa, PhD. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje a poveruje starostu obce k podpísaniu zmluvy k právnym 

službám. 

 

 

 

 

 



K bodu 6. Prehodnotenie výšky nájomného v sociálnych bytoch 

Starosta Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného zastupiteľstva návrh na 

prehodnotenie výšky nájomného v sociálnych bytoch. Doterajšia výska nájomného je vo výške 

75€. Po prepočte splátok úverov je možné znížiť nájomné v sociálnych bytoch na 50€, pričom 

by sme zlepšili platobné podmienky aj tým chudobnejším rodinám. 

Poslanec p. Baranský Dušan sa informuje o výmere bytových jednotiek v sociálnych bytoch.  

Poslanec p. Ďuďa Martin nesúhlasí so znížením splátok za nájomné, nakoľko je veľa 

neplatičov, ktorí si neplnia povinnosť platiť nájomné za každý mesiac. V prípade, že 

nájomcovia budú riadne splácať mesačné nájomné a dohodnutú splátku dlhu tak zníženie 

splátok rešpektuje. 

Poslankyňa p. Mgr. Vaľovčinová Adriana sa pýtala na systém predplatenej elektriky a cenu 

elektrickej  energie, ktorá je zazmluvnená k nájomným bytom. Starosta obce uviedol cenu a 

vysvetlil systém predplatenej elektriky. Poslanec p. Sabol Peter upozorňuje na ohraničenie 

splátok v splátkových kalendároch a avizuje na pravidelné splácanie dohodnutých splátok. 

V prípade, že nájomca nebude splácať svoj dlh pravidelne, resp. omešká svoju dohodnutú 

splátku viac ako 2 mesiace, aby bol nájomca predvolaný na Obecný úrad a táto skutočnosť 

bola postúpená advokátskej kancelárií, ktorá zastupuje obec Kamenná Poruba. Obecní 

poslanci prejednali tento návrh a súhlasia so znížením nájomného na 50€ s účinnosťou od 

01.02.2023.  

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zníženie nájmu v sociálnych bytoch na sumu 50€/mesiac 

s účinnosťou od 1.02.2023 

 

 

K bodu 7. Prejednanie vzájomnej spolupráce medzi neziskovou organizáciou projektu 

DOM.ov a obcou Kamenná Poruba 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného 

zastupiteľstva návrh na prejednanie vzájomnej spolupráce medzi neziskovou organizáciou 

projektu DOM.ov a obcou Kamenná Poruba. 

Starosta obce informuje OZ o zmluve medzi obcou Kamenná Poruba a n.o. DOM.ov, ktorá 

v roku 2020 oslovila rómske rodiny na projekt svojpomocnej výstavby rodinných domov. 

Rodiny, ktoré sa rozhodli, že začnú spoluprácu so spomínanou n.o. bolo 17, ktorí si mesačne 

odkladali dohodnutú sumu. Vybrané rodiny naučili hospodáriť s financiami, sporiť si na 

odkúpenie pozemku, vybavenie stavebného a kolaudačného rozhodnutia. Počas pandémie pri 

znížených rodinných príjmoch tieto rodiny svoje našetrené peniaze minuli a momentálne 

pokračujú iba dve rodiny. Preto sa OZ  jednohlasne dohodlo, že spolupráca môže pokračovať 



s tým, že tento rok nech n.o. DOM.ov urobí prieskum v rómskej komunite, nakoľko pri malej 

účasti na výstavbu rodinných domov je pre obec takáto spolupráca z finančného hľadiska 

nerentabilná. Poslanec Mgr. Hajník Martin poukázal na skutočnosť, že v obci prebieha 

výstavba nových 60-tich nájomných bytov. V prípade nízkeho počtu rodín OZ navrhuje 

prekonzultovať zmluvu s advokátskou kanceláriou a túto zmluvu vypovedať. Pri pokračovaní 

zmluvy sa obec zaväzuje vybudovať a sprístupniť inžinierske siete ( voda, kanalizácia, 

elektrika, cesta) na náklady obce. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová Adriana, 

Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 1 Mgr. Hajník Martin 

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie spoluprácu s neziskovou organizáciou projektu 

DOM.ov a obcou Kamenná Poruba.  

 

K bodu 8. Informácia o pripravovanom projekte výmeny elektrických nadzemných 

a podzemných vedení VN A NN a trafostanice v rómskej osade 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného 

zastupiteľstva informáciu o pripravovanom projekte výmeny elektrických nadzemných 

a podzemných vedení VN a NN a trafostanice v rómskej osade. Projektová dokumentácia je 

vypracovaná a 50% je možné refundovať. Investorom by bola VSD, a.s., . Poslanec p. Sabol 

Peter upozorňuje na výpadky trafostanice, ktorá je na ulici smerom k rómskej osade a ak by 

sa vymenilo staré elektrické vedenie za nové, tak táto trafostanica by bola odbremenená. 

Poslankyňa p. Hricová Oľga súhlasí nakoľko táto investícia bude refundovaná do určitej 

výšky. Poslanec p. Baranský Dušan sa informuje o stave v akom je územné a stavebné 

konanie, a stavebné povolenie. Podľa poslancov  p. Hajníka Martina a Lukačina Jána sa 

oplatí takáto investícia do nových elektrických vedení.  

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Martin Hajník, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie projekt výmeny elektrických nadzemných 

a podzemných vedení VN a NN a trafostanice v rómskej osade a poveruje starostu obce na 

preverenie zmluvy s advokátskou kanceláriou. 

 

 



K bodu 9. Informácia o vyhlásení výzvy na odstránenie dvojzmennej prevádzky základných 

škôl 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o vyhlásení výzvy na odstránenie dvojzmennej prevádzky základných škôl. Z Plánu obnovy sú 

finančné prostriedky na dokončenie rozostavanej ZŠ v Kamennej Porube pričom udržateľnosť 

projektu je na 5 rokov. Poslanec p. Hajník Martin sa informuje o počte tried v novostavbe, či 

je dostatočný pre budúcich žiakov. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odstránenie dvojzmennej prevádzky ZŠ. 

 

K bodu 10. Diskusia  

 

Poslanec p. Sabol Peter navrhuje znížiť, resp. reguláciu verejného osvetlenia vzhľadom na zvýšené 

ceny energií a to odpojením  každého druhého svetla verejného osvetlenia. Poslanec Peter Hurný 

upozorňuje, že je potrebné aby sa zistilo, či je možné odpojenie a osloviť viacerých elektrikárov, ktorí 

by k tomu dali stanovisko, či je to vôbec možné a efektívne riešenie pre obec. Poslanci obecného 

zastupiteľstva prejednali a  súhlasia s reguláciou verejného osvetlenia odpojením každého druhého 

svetla, ale dohodli sa, aby sa preverilo či odpojenie svetiel nebude drahšie ako samotná úspora. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje reguláciu verejného osvetlenia v obci a to odpojením každého 

druhého svetla. 

 

Poslanec p. Sabol Peter sa sťažuje na neporiadok v obci, pred jeho domov, ako mu deti cestou zo školy 

hádžu odpadky do záhrady a na dvor. Poukazuje na nečinnosť obecnej hliadky MOPS, ktorá si neplní 

svoju úlohu. Na nečinnosť MOPS upozornil aj poslanec p. Hurný Peter, ktorý si viackrát všimol, že 

pracovníci si neplnili svoju pracovnú náplň. 

 

Ďalej poslanec p. Sabol Peter upozorňuje na systém umiestňovania nových hrobových miest. Žiada, 

aby sa prehodnotil a zaviedol nový systém pochovávania zosnulých. OZ sa dohodlo, že dňa 05.02.2023 

o 14:00 hod sa stretne na Obecnom cintoríne a spoločne sa pokúsia dohodnúť na novom systéme 

pochovávania. 



 

Poslanci OZ sa  zhodli na inventúre s obecným majetkom a hneď sa dohodli aj na termíne a rozdelení 

skupín spolu s pracovníčkou OcÚ p. Máriou Čikotovou. 

10.02.2023- Dom Smútku a Tkáčov dvor- Sabol Peter, Ďuďa Martin 

13.02.2023- Obecný úrad a KC- Mgr. Hajník Martin, Mgr. Vaľovčinová Adriana, Hurný Peter 

15.02.2023- ZŠ a MŠ- Baranský Dušan, Hricová Oľga, Bindas Miroslav, Ján Lukačin. 

 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 
 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zmenu systému pochovávania. 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol prehľad návrhov k zasadnutiu OZ od poslanca p. 

Bindasa, ktorý sa vopred ospravedlnil za neprítomnosť a doručil tieto návrhy. 

1. Navrhuje vykonať hĺbkový audit v obci Kamenná Poruba a jeho schválenie poslancami OZ. 

 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vykonanie auditu. 

Poslanci OZ sa zhodli na povinnosti hĺbkového auditu a navrhli starostovi obce aby oslovil auditora. 

2. Navrhuje spracovanie vizualizácie opravy kultúrneho domu. Nakoľko je spracovanie 

zdĺhavým procesom, je potrebné začať čo najskôr. Podľa vizualizácie sa približne vypočítajú 

finančné náklady, ktoré budú potrebné na opravu sály kultúrneho domu.  

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško navrhuje vypracovať energetický audit na budovu Obecného 

úradu a kultúrneho domu v prípade výziev na čerpanie finančných prostriedkov z Plánu obnovy, ktoré 

by výrazne pomohli obci Kamenná Poruba. Poslanec p. Mgr. Hajník Martin si vie predstaviť ako by 

mohla vyzerať sála kultúrneho domu a použité finančné prostriedky za vizualizáciu by investoval na 

iné prostriedky. Podľa ostatných obecných poslancov je rozhodujúca suma za vizualizáciu. 

3. Navrhuje v čo najkratšom čase opraviť autobusovú zastávku Kamenná Poruba č. d. 52- 

výmena lexanu na streche, nakoľko zastávka neplní svoj účel. 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško informoval OZ, že materiál na opravu tejto autobusovej 

zastávky je objednaný a čaká sa za jeho dodaním. 

 



4. Navrhuje zabezpečiť uzamykanie areálu ZŠ poverenými osobami. Za neplnenie si týchto 

povinností vyvodiť zodpovednosť. Brány sú neustále otvorené, zhromažďuje sa tam mládež, 

ktorá ruší nočný kľud obyvateľov žijúcich v blízkosti školy. 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško informuje, že brána je otvorená cez zimnú sezónu kvôli 

odpratávaniu snehu. Po ukončení zimnej sezóny bude areál zamknutý. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrhy p. Bindasa Miroslava. 

 

Poslanec Mgr. Hajník Martin predniesol svoje návrhy. 

1. Požaduje, aby starosta obce Kamenná Poruba na začiatku  schôdze obecného zastupiteľstva 

informoval poslancov o aktuálnom dianí v obci. 

2. Žiada schválenie termínu na obecné podujatie- Rybacie hody na 30.06.2023. 

3. Žiada o obnovenie družby s obcou Kamenná Poruba- okr. Žilina. 

4. Apeluje na vytvorenie hasičskej zbrojnice, ktorá je potrebná. DHZ absolvuje povinný výcvik 

v obci Lešť. 

5. Chýba tabuľa obce, žiada o znovuzaloženie. 

6. Žiada opravu a modernizáciu obecných násteniek. 

7. Informuje o webovej stránke obce a základnej školy. Stránka obce nie je aktuálna a stačí ak 

ZŠ bude súčasťou webovej stránky obce. Žiada o informáciu o cene za správu webových 

stránok obce a ZŠ. 

8. Žiada o výberové konanie na zamestnancov obce za prítomnosti niektorého z poslancov OZ 

pri výberovom konaní. 

9. Žiada o poverenie osoby, ktorá bude viesť obecnú kroniku- navrhuje p. Saxunovú, ktorú by 

chcel osloviť. 

10. Informuje sa o zabezpečení obce pri odchyte psov, či je podpísaná zmluva s niektorou firmou, 

ktorá sa tomu venuje.  

 

Poslanci obecné zastupiteľstva berú na vedomie návrhy p. Mgr. Hajníka Martina. 

Poslanci OZ sa vyjadrili, že neboli informovaní o stave hospodárenia obce v predošlom období, 

taktiež neboli informovaní o prevzatí a  stave majetku. 

Poslankyňa p. Mgr. Vaľovčinová Adriana podala návrh, požiadavku na hlavného kontrolóra, aby v 

termíne do 20.02.2023  preveril návratné zdroje financovania, aby pripravil stanovisko k úverom k 

31.12.2022. Žiada HK, aby predložil skutočnosť dosiahnutej hranice celkového dlhu. 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová 

Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 
 



Poslanci obecného zastupiteľstva schvaľujú návrh poslankyne p. Mgr. Vaľovčinovej Adriany, aby 

hlavný kontrolór obce  v stanovenom termíne vyhotovil stanoviská k požadovaným návrhom. 

Poslanec p. Baranský Dušan predložil poslancom OZ svoju žiadosť o zámenu pozemkov na par. EKN 

č. 122 k. ú. Kamenná Poruba. Preto žiada obec Kamenná Poruba o preskúmanie týchto skutočností 

a zároveň navrhuje zámenu jeho parcely č. EKN č. 122 vo výmere 791m² za časť parcely č. 413/1 vo 

výmere 791 m², ktorá je vo vlastníctve obce Kamenná Poruba. Túto žiadosť odôvodňuje tým, že pre 

obec Kamenná Poruba je táto zámena výhodná nakoľko touto zámenou získa obec Kamenná Poruba 

pozemok, ktorý môže v budúcnosti využiť na rozšírenie obecného cintorína. 

 

Hlasovanie: 

Za 7 Mgr. Hajník Martin, Hurný Peter, Mgr. Vaľovčinová Adriana, 

Lukačin Ján, Sabol Peter, Hricová Oľga, Ďuďa Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 1 Baranský Dušan 

Neprítomný 1 Bindas Miroslav 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Baranského Dušana ohľadom zámeny pozemkov. 

 

K bodu 11. Záver 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.  

 

Ukončenie zasadnutia: 20:00 hod 

Zapísal: Bc. Dominika Bartková Guregová 

 

Overovatelia zápisníc 

 

Hurný Peter                                                                       .......................................... 

 

Mgr. Hajník Martin                                                        ............................................ 

 

 

V Kamennej Porube, dňa 30.01.2023                                 .......................................... 

                                                                                               Mgr. Miroslav Janoško 

                   starosta obce 


